
ZAČETEK JE BIL TEŽAK
Četrto konferenco delegacij za zbor zdru/i-ncga dcla ubčinskt- skupscint

Ljubijana Mosle-Poljc sestavljajo štiri delovne organizacije: Kllu\. Indos.
Scena in loplarna. Nosilec konferenci' je tovarna Indos. prcdscdnica pa eko-
num^ka lehničarka Marija Erjavcc, ki jc zaposiena kot vodja fakluririin|a. O
svojcni delu v zvezi z dol/nostjo predsednite kunference nani je puvedala:

Od pričetka našega mandata smo
dostej imeli šest sej. Ker sem prvič v
tej delegaciji in celo predsednica,
moram priznati, da je bil začetek
dokaj težak, zlasti še, kcr so tudi
drugi člani delagacije prvič v tej
funkciji. No, po dveh, treh sejah je
zadeva kar stekla, saj sem deležna
polne pomoči s strani direktorjev
splošnega sektorja in sektorja po-
slovne informatike v Indosu.

Za pripravo dobre se je je mnogo
dela, ki leži v glavnem na predsedni-
ku. Zato je vsaka pomoč strokovnja-

kov dragocena. V zadnjem gradivu
na primer je točko dnevnega rcda
Aktualni problcmi ozdov z oceno ak-
cijskih programov in stabilizacijskih
ukrepov obrazložil naš direktor
TPDN poslovnc informatikc tovariš
Laznik. Dclcgati so bili zclo zado-
voljni in ob takšnem delu radi priha-
jajo na seje.

Indosova delegacija šteje 12 čla-
nov, od kalerih je polovica mlajših,
ženskt pa smo v dolcgaciji tri. Na
sejo konfcrence redno prihajajo tudi
»zunanji« dclegati. in to dobro pri-
pravljeni. (Običajno pridejo prcd-
sedniki delegacij ali njih namestni-
ki.) Gradiva za seje je precej in kar
pestro je, zato je tudi zastopanje na
zboru različno — odvjsno pač od
problematike. Težav z izborom dele-
gata za zbor nimamo.

In sc bcscdo. dvc o prcdscdnici l5o
izobrazbi jc ckonomska tchničarka.
Pridobila si jo jt- bila prcd lcli ?>študi-
jem ob dclu. kar vsckakor ni bilo
lahko spričo majhnih oirok v dru/ini.
Pa še dom sta z mo/eni gradila. svoj
dom na Ježici. kjcr tudi prcbiva. Ni ji
bilo neroilno povcdati, da ima za
seboj 4h lct /ivljcnja. od tcga 2? lct v
Indosu, kjer jc torej že »posinala ko-
renine«. In v Indosu bo verjetno tudi
ostala... Kakih dodatnih funkcij
nima, je pa kot prcdscdnica delega-
cije redno vabljena na vsako sejo de-
lavskega sveta v Indosu. Za/elimo ji
uspešno in plodno delo!

I.LUKANČIČ


